
 
 
 
 
Styrelsemöte Gefle Segelsällskap 2022 10 05 

Distansmöte i Zoom    
Närvarande: Carl-Magnus Sångeclint, Bo Narving, Fredrik Lård, Linda S Gunnarsson, Maud 
Landström, Mats Bernäng, Richard Bergh, Andrea Gleerup, Maria Palm 
 
§87 Mötets öppnande 
Carl-Magnus förklarade mötet för öppnat. 

 
§88 Godkännande av dagordning 
Mötet godkände dagordningen. 

 
§89 Sekreterare för mötet 
Fredrik Lård valdes till sekreterare för mötet. 
 
§90 Ordförande har ordet 
Carl-Magnus förklarade syftet med Marias närvaro och Maria presenterade sig själv. 
 
§91 Seglingssektion 
Seglingssektionen kommer på nästa styrelsemöte 20221025 och presenterar förslag på visionsidé. 
Den här gruppen döps om till utvecklingsgrupp för att inte blandas ihop med annat. 
 
§92 Restauratör 
Avtalet med Seglarvågen är avslutat. 
Delar av styrelsen har haft möte med  Peters sjökrog 20221025. 
Under mötet så framgick att köket behöver investeringar. För GSS betyder det ca 200kkr. 
Carl-Magnus mailar kravspecifikation till styrelsen för påseende och kommentarer. 
 
§93 Ersättning för juniorer. 
Frågan om vad som man kan begära ersättning för som junior lyftes. Det som nämndes var 
startavgift och milersättning. Frågan bordlades till mötet 20221025. 
 
§94 Offert servicehus, status 
Bordläggs till mötet 20221025 
 



§95 Status på vad som återstår att göra  efter arbetsdagarna. 
Det blev inte så mycket gjort under arbetsdagarna som vi hade hoppats på. Frågan fortsätter 
nästa styrelsemöte. 
 
§96 Anlita företag för betalning av gästplatser, husbilar och annat via app. 
Carl-Magnus föreslog appen Dockspot och fick i uppdrag att undersöka saken vidare. 
 
§97 Förslag att anlita Aimo Park för att bötfälla felparkerare. 
Styrelsen svarade nej, inte än på frågan om att anlita Aimo Park. Parkeringsplatser är ännu inte 
iordninggjorda och därmed parkeras det lite hur som helst. Det behöver ställas iordning 
uppmärkta P-platser innan paarkeringsbolag kan släppas in. 
 
§98 Gamla beslut som fortfarande gäller. 
Styrelsen behöver dokumentation av vilka gamla beslut som fortfarande gäller. Det kan vara 
beslut från tidigare styrelser osv. Fredrik fick i uppdrag av styrelsen att försöka samla dessa beslut 
upp till 20år bakåt i tiden. 
  
§99 Ekonomi 
Bo redovisade sällskapets ekonomi. 
Resultatet just nu är ca 87kkr vilket innebär -200kkr efter avskrivning. 
 
Budgetmöte för at påbörja arbetet med nästa års budget beslutades till 20221102 kl 18:30 
 
§100 Övriga frågor 

• GP RS Tera och RS Aero pingsthelgen 27-28/5 2023 
Andrea domare, saknas tävlingsledare. 

• Sponsorer. Carl-Magnus har möte 20221011 med kommunen. 
• Kalas för ideelltaktiva 19/11-22 

 
§101 Nästa möte 
Nästa möte 2022 10 25 
 
§102 Mötets avslutande 
Carl-Magnus tackade för deltagandet och avslutade mötet. 

 
 
…………………………                                         ……………………….. 
Carl-Magnus Sångeclint   Fredrik Lård 
Ordförande   Sekreterare 


